
kurum İdari kurulu Toplantı Raporu

Toplu Sözleşme Görüşmelerinin Yapılma Usul ve Esqsları İle Kamu Görevlileri Hakem Kurulu, Kamu

Personeli Danışma Kurulu ve Kurum İdari Kurullarının Teşkili, Çalışma Usul ve Esaslarına İlişkin Yönetmelik

Toplu Sözleşme Görüşmelerinin Yapılma Usul ve Esasları İle Kamu Görevlileri Hakem Kurulu, Kamu
personeli Danışma Kurulu ve Kurum İdari Kurullarının Teşkili, Çalışma Usul Ve Esaslarına İlişkin Yönetmelik

uyarlnca, Kurum idari Kurulu Toplantısı 27 ,|0.2023 Cuma günü saat l0:00'da işveren vekili Genel Sekreter Yusuf

çETİN (Kurul Başkanı), idari ve Mali İşler Daire Başkanı Vekili İlyas AKAR, Personel Daire Başkanı Mustafa

DOĞAN, Raportör olarak İdari ve Mali İşler Daire Başkanlığı Ayniyat Saymanı Levent BAŞAK, Türk Eğitim-Sen

işyeri Temsilcisi Başkanı Zekeriya AKKAŞ'ın katılımları ile yapılmıştır. Toplantı, Kurul Başkanı Genel Sekreter
yusuf çET|N'in iyi dilekleriyle açılarak geçmiş toplantıda görüşülen konular tekrar değerlendirilip gündem

maddelerine geçi lmiştir.

Gündem Maddeleri:

l. Dr. Öğretim Üyesi, Doçent ve Profesör kadrosu bekleyen öğretim üyelerinin kadro taleplerinin YÖK'ten taleP

edilmesi üzerine görüşme.

Kadro bekleyen Öğretim üyeleri ile ilgili ilan verilmiştir.

2. Üniversitemiz çahşanlarına yönelik 2024 y|lı içerisinde Görevde Yükselme ve Unvan DeğiŞikliği Slnavı aÇllması

ayrıca Görevdİ ytikselme ve Unvan Değişikliği Sınavlarının düzenli olarak yapılmasının sağlanması üzerine

görüşme.

Görevde yükselme ile Ünvan Değişikliği Sınavlarının, ihtiyaç ve kadro çerçevesinde objektif kriterler
doğrultusund a 2024 yılı içerisinde yapılması planlan maktadır,

3. Üniversitemiz Evliya çelebi Yerleşkesi içerisinde personelimizin bekleme duraklarına üstii kapalı Yağmurdan

koruyucu yer yapılması üzerine görüşme.

İmkAnlar ve ödenekler çerçevesinde konu değerlendirilecektir.

5.

Üniversitemiz Evliya çelebi yerleşkesi içerisinde sosyal tesisler bünyesinde personelin ihtiYacı doğrulfusunda oto

kuaftir, terzi ve ayakkabı tamiri hizmeti verebilecek bir yerin temin edilmesi üzerine görüŞme.

Konu, ihtiyaçlar ve fiziki mek6n imk6nları çerçevesinde değerlendirilecektir.

yemekhane standartlarının yükseltilmesi ve yemek kalitesinin arttırılması üzerine görüŞme.

Üniversitemiz personel yemekhanesinde çıkarılan yemekler kaliteli ve güzel olup, genel olarak personel

tarafindan beğİnilmektedir. Servis hizmetlerinde standardın yükseltilmesi konusunda gerekli ÇaIıŞmalar
yapılacaktır.

Emek1i olan personelin kuruma yapmış olduğu hizmetlerden dolayı onore edilmesi ve Emekli Kimlik Kartı

verilmesi üzerine görüşme.

4.

6.

Emekli olan personelimize talepleri halinde kimlik kartı verilmektedir. / -
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7, Sendikalar ayrı ayrl çabaları ile snrlı sayıda kurumla indirim anlaşması yapmaktadır. Oysaki Üniversitemiz Sağlık
Kültür ve Spor Daire Başkanlığı tarafından özel okullar, hastaneler, Belediye sosyal tesisleri, AVM de bulunan
işyerleri daha birçok kuruluşla yapacağı indirim anlaşması ile hem personelimiz hem öğrencilerimiz bu
indirimlerden faydalanmış olacaktır. Anlaşmalı işyerleri ile sözleşme imzalayarak yüksek indirim ve promosyon
anlaşması yapılması üzerine görüşme.

Üniversite olarak özel firmalarla indirim anlaşmaları yapılması çok uygun olmayıp, kamu kuruluşları
tarafından sunulan hizmetlerde indirim sağlanması ile i|gili konu değerlendirilecektir.

Kurum çalışanları arasında dayanışma, kaynaşma, çalışma barışı ve kurum olma bilincinin yerleşmesi için sosyal
aktivitelerin (gezi, piknik, kahvaltı, yemek, yarışmalar vb. ) yapılması ve katıhmın fazla olması için gerekli
düzenlemelerin yapılması üzerine görüşme.

Sağlık Kültür ve Spor Daire Başkanlığı tarafından bu şekilde aktiviteler yapılmakta olup, personele
duyurulmaktadır. Bu tür etkinliklerin arttırılması için gerekli çalışmalar yapılacaktır.

9. Üniversitemiz Evliya Çelebi Yerleşkesi içerisinde bulunan başıboş köpekler öğrenci ve personelimiz için tehlike arz

etmektedir, bu konuda gerekli önlemlerin alınması üzerine görüşme.

Sokak hayvanları ile ilgili gelen şikAyetler ve talepler Kütahya Belediye Başkanlığı'na iletilmektedir.

2024 yı|ında yapılacak olan banka promosyon anlaşması alt yapı çalışmalarına mümkün olduğunca erken

başlanılması üzerine görüşme.

Yeni dönem banka maaş anlaşmasına ilişkin çalışmalara başlanacaktır.

İlçelerde bulunan Fakülte ve Meslek Yüksekokultarda çalışan personelimiz özellikle yaz döneminde öğrenci

olmadığından yemek hizmetlerinden faydalanamaktadır, bu mağduriyetlerinin giderilmesi üzerine görüŞme.

Sağlık Kültür ve Spor Daire Başkanlığı ile konu değerlendirilecektir.

l2. Rektörlük binası girişine bütün sendikalar için televizyon reklam alanı açılması veya sadece yetkili sendikaya

tahsis edilmesi üzerine görüşme.

Kon u değerlendirilecektir.

1 3. Fakülte ve Meslek Yüksekokul girişlerine sendika duyuru panosu yapılması üzerine göriişme.

Konu değerlendirilecektir.

l4. Sendikalardan gelecek yeni dilek temenniler, ortaya çıkan yeni durumlar olursa çağrılı toplantı yapılması üzerine
görüşme.

Sendika temsilcileri ile her zaman görüşmeler yapılmaktadır.
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l5. 4688 sayılı Kamu Sendikaları Kanunu gereği Kuruın İdari Kurulu toplantılarında görüşülen ve alınan kararların
uygulanmasının sağlanması ve yapılan görüşme tutanaklarının Üniversitemiz web sayfasında yayınlanmasının
sağlanması ve kurum e-posta üzerinden personele duyurulması üzerine görüşme.

Kurum İdari Kurutu toplantılarında değerlendirilen konular kanunlar ve imk0nlar çerçevesinde yapılmaya
çalışılmaktadır, ayrıca tutanaklar personele duyurulması için Birimlere gönderilmekle birlikte
Üniversitemiz web sitesinde bulunan İdari ve Mali İşler Daire Başkanlığı'nın sayfasında yayın|anmaktadır.

Dilek ve Temenniler:

Türk Eğitim-Sen İşyeri Temsilcisi Zekeriya AKKAŞ, yapılan çalışmalar ile ilgili başta Üniversitemiz Rektörü Prof.
Dr. Süleyman KIZ]LTOPRAK olmak üzere tüm Üniversite Yönetimine teşekkür etti.

Kurum İdari Kurulu Başkanı, Üniversite Genel Sekreteri Yusuf ÇETİN ise, tüm personelin huzurlu ve güven
oıtamında çalışmalarının sağlanması için idare olarak her türlü kolaylığı göstermeye hazır olduklarını ifade etmiş
ve sürece destek veren Türk Eğitim-Sen İşyeri Temsilcisi Zekeriya AKKAŞ'a teşekkür ederek toplantı sona
ermiştir.

İşbu rapor 3 nüsha düzenlenerek müştereken imza altına alünmıştır. 27.10.2023
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